
 
 

 
 

 

 

VERSLAG   9 november 2022 
 

Aanwezig: 
Ton Ruiter, Fred van der Vegte (vz), Harrie Mulder (secr.), Peter Krük, Lies Meijerink, Agnes 
Simons, Angelique Koier, Martine Huurnink, Jan Wierda, Dianne Bloo, Talytha Schothuis, Hans 
Deten en Margreet Kiers. 
 

Afwezig: Roy Binkhorst, Alet Wijtvliet 
 

(DISCUSSIE) PUNTEN 

1. Adviesraad Sociaal 
Domein  

• Installatie nieuwe Adviesraad Sociaal Domein door Peter Wormskamp, 
wethouder gemeente Voorst  
Wethouder Wormskamp dankt nu en binnenkort aftredende  zittende leden 
voor hun jarenlange inzet en heet de leden van de nieuwe adviesraad van harte 
welkom. Hans en Ton, die niet worden herbenoemd, worden nadrukkelijk 
bedankt voor hun bijdrage. Er worden foto’s gemaakt die worden toegezonden 
met een tekst voor het Voorster Nieuws van volgende week. De aanwezigen 
gaan akkoord met het vermelden van hun naam bij de foto.  

• De aanstellingsbrieven worden door Peter uitgedeeld.  

• Fred zit deze vergadering nog voor, de volgende vergadering wordt voorgezeten 
door de nieuwe voorzitter: Martine Huurnink.  

• Op verzoek van de adviesraad vraagt Peter de manager van het Sociaal Domein, 
Merel Lubberdink, om in de vergadering van januari 2023 aan te sluiten ter 
kennismaking.  

• Leden – aandachtsgebied Adviesraad 
De taakvelden zijn onderling verdeeld. Wat betreft de taakvelden van Dianne 
wordt een correctie gemaakt.   
Leden _aandachtsgebied Adviesraad (conform hun voorlopige opgave) 
zie bijlage Adviesraad Sociaal Domein_leden - domein 

• Peter licht desgevraagd de geschiedenis van tot stand komen van de 
adviesraad toe.  

Pauze  
2. Toekomstbestendige 

huishoudelijke 
ondersteuning 

Zie bijlage: 2022.11.09_ASD_Notitie Toekomstbestendige huishoudelijke 
ondersteuning 

• Gemeentelijk beleidsmedewerker Els Mölder geeft een uitgebreide toelichting 
op de notitie die met de vergaderstukken is meegestuurd.  
De genoemde mogelijkheden die hierin worden genoemd op de korte, 
middellange en lange termijn zijn echt uit nood geboren. Voorst kent nog een 
relatief korte wachtlijst voor huishoudelijke hulp (op dit moment 10 personen). 
In veel andere gemeenten is de wachtlijst veel langer, dat hoopt de gemeenten 
met de genoemde maatregelen te voorkomen. Dit leidt er inderdaad toe dat de 
geïndiceerden niet de volledige hulp die aan hen is toegekend ontvangen, maar 
de beschikbare huishoudelijke hulp eerlijker wordt verdeeld over allen die hier 
recht op hebben.  
Ondanks alle inzet is de verwachting dat door de toenemende vergrijzing (zowel 
van inwoners als medewerkers huishoudelijke hulp, wiens leeftijd gemiddeld vrij 
hoog ligt) en de arbeidsmarkt, vraag een aanbod nog verder uit elkaar komt te 
liggen.  
Els beantwoordt diverse vragen en neemt input van de adviesraad, zoals 
bijvoorbeeld over een geleidelijke afbouw daar waar nodig, mee in het 
collegevoorstel.  
Ook licht zij het proces van indicatie in de gemeente Voorst toe.  



 
 

De aanbieders van huishoudelijke hulp in de gemeente Voorst staan allen achter 
de informatieve brief die binnenkort naar de betrokken inwoners wordt 
gestuurd. Later dit jaar volgt een brief die ingaat op de specifieke situatie van de 
inwoner.  

 

• Els en Peter zeggen toe dat de adviesraadleden het rapport van de gemeente 
Amsterdam over de inzet van robotstofzuigers ontvangen.  
Hans vraagt nadrukkelijk aandacht voor de afstemming van dit soort zaken met 
cliënt en diens familie. De regie hierbij zou bij cliënt en familie moeten liggen in 
plaats van (alleen bij) de zorgaanbieder. 

 

• Gesproken wordt ook over de relatie tussen de inzet van de huishoudelijke 
hulp en eenzaamheid. De huishoudelijke hulp kan hierbij een belangrijke taak 
vervullen, daar moet oog voor blijven.  

 

• Afgesproken wordt dat de adviesraad hun advies uiterlijk 30 november a.s. 
toezendt. Margreet, Agnes, Lies en Fred bereiden dit advies voor.  

 

3. Woonzorganalyse 
Gemeente Voorst 

Companen; zie bijlage:  285.114 Gemeente Voorst - Woonzorganalyse - def 
• Maandag 14 november vindt hierover een gemeentelijke 

informatiebijeenkomst plaats. Afgesproken wordt dat Jan, Martine, Lies en 
Dianne hieraan deelnemen. 
Er volgen nog twee bijeenkomsten waaraan ook deelgenomen kan worden in het 
geval andere adviesraadleden nog willen aansluiten. 

• Peter vertelt meer over de Woonzorganalyse. De huidige 
woningmarktproblematiek levert lastige vraagstukken op ten aanzien van keuzes 
die moeten worden gemaakt. Hoe zorg je voor tijdige en goede huisvesting voor 
kwetsbare groepen die groeiende zijn in een krappe markt is een lastig vraagstuk 
waar verschillende visies op bestaan. Hierbij valt onder ander te denken aan 
huisvesting statushouders en ouderen die langer zelfstandig blijven wonen.   

• Wat betreft de beleidsstukken geeft Harrie de tip vooral te starten met de 
samenvatting die hierin staat.    

4. Mededelingen  1) 2022.10.24_advies Wijzigingen Verordening Maatschappelijke Ondersteuning 
gemeente Voorst 2023  
Peter zegt toe dat de adviesraad binnenkort een reactie tegemoet kan zien 

2) vacature secretaris Adviesraad Sociaal Domein; Voorster Nieuws _reageren 
vóór 1 december 
Harrie deelt mede dat hierop nog geen reacties zijn binnengekomen. 
Afgesproken wordt dat Harrie met Fred en Martine een redactionele tekst 
opstelt die naar het Voorster Nieuws wordt gestuurd. 

3) Aanpassingen website _logo   
Harrie vraagt de leden het stuk dat hij heeft nagezonden hierover door te 
nemen. Dit onderwerp wordt geagendeerd voor het overleg op 14 december 
a.s. 

5. Verslag  verslag CMO 2022.10.12 vervalt (Resultaat van het overleg is grotendeels 
opgenomen in eerder vermelde bijlage Adviesraad Sociaal Domein_leden – domein) 

6. Rondvraag en sluiting • Ton wenst allen een goede voortgang en veel succes en plezier met het 
adviesraadwerk. Hans sluit zich hierbij aan.  

• Desgevraagd wordt afgesproken dat de voorgestelde overlegdata voor het jaar 
2023 in de volgende vergadering worden vastgesteld.  
Omdat de woensdagavond niet iedereen goed past, wordt afgesproken dat 
Harrie per mail bij allen peilt wat de meest passende vergaderdag is. 

 
 


